
   

Skolebestyrelsesmøde  

Onsdag d. 18. august. 

Kl. 17.15 – 19.15  

 

Deltagere: 
 
 
 
 

Louise René Petersen, Julie Moe Poulsen, Michael Schrøder, Sarah 
SB, Sarah elev, LST, MN og HSB, Per, Sebastian. 
 
Afbud: 
SB, Amir og Louise 
 
Mødet afholdes på Arenaskolen 

Beslutning: 
 
 

Skoledagens længde: Regeringen har åbnet mulighed for at 
tilbagerulle dele af skolereformen bla. skoledagens længde. 
Martin gav en kort introduktion til emnet. 
SB drøftede proces og muligheder for at ændre i skoledagens 
længde. (se bilag) 
Der har været mulighed for at søge dispensation om nedsættelse af 
undervisnings tiden, ved at konvertere til to -lærer ordning. 
Vi har hidtil kun benyttet denne mulighed i vores 4. klasse. 
Den forventede effekt af den lange skoledag, er udeblevet. 
 
Understøttende undervisning er her på stedet konverteret til fag 
faglige fag, eks. dansk, matematik og idræt. 
 
Vi kigger på at muligheden for at afkorte skoledagens længde. 
En lærer arbejdsgruppe nedsættes, mhb at justere timeplan for ind-
og udskoling. 
Pkt. tages med til SB, når arbejdsgruppen har udarbejdet udkast. 
 

Bordrunde  
 
 
 

Meddelelser fra  

• A  formanden (ArenaNyt, skærmpolitik og plan for SB 2021) 
Punkterne tages særskilt. 

• B  elevrådet  
Elevrådet planlægger at arrangere en oplevelsestur for udskolingen, 
flg. er i spil: 
Bakken 
Go-Monkey 
X-jump 
Bob bon land 
Go car 
Lazer tack 
 
Elevrådet sendes retur med et budget og budskabet om at målet for 
oplevelsesturen bl.a. er at styrke fællesskabet for udskolingen. 
 



Vandautomat i idrætshallen er bevilliget, hvornår kommer den op? 
Cykle eller gå til skole, fokus på at unge skal bevæge sig. Evt. prøv 
Aktiv rundt i Danmark. 
Idrætshallen og omklædningsfaciliteter er ikke indbydende, ofte 
vand på gulvet i omklædningsrummene. 
 

• C  ledelsen  
Møderække sendes ud med ref.  
Sidste møde i foråret, vil være i forbindelse med madklub. Fremover 
vil dagsorden og bilag sendes ud i kalenderen. 
Ny kommunaldirektør forventes ansat pr. 1.11. 
God og rolig opstart i både alm. og S. Elever og ansatte er glade for 
at være tilbage i hverdagen, uden at skulle være opdelte. 
S vil ligesom alm. tage på hytte/lejrskole i kommende skoleår. 
 

• D  de forældrevalgte 
Spørgsmål til lejrskoler, der  planlægges lejrskoler 5. kl. og 7. kl. 
Er det muligt at forældre arrangere arrangementer for klasser på 
skolen ?- Ja 
 

• E  medarbejderrepræsentanterne  
SFO’en nyder at hverdagen er retur og børnene igen kan blandes. 
Ansat Ramazan, nyuddannet pædagog.  
 
  

Orientering og drøftelse 
 
 

Budgethøring 2022-2025  
 
Martin gav et kort overblik over kommunens budgetforslag.  
SB aftaler proces for udarbejdelse af høringssvar, Michael sender 
udkast til bestyrelsesmedlemmer. Høringssvaret skal  sendes inden 
d. 25.8. 
 
Overordnet er skolevæsnet forskånet for de store besparelser. 
Bygningsmasserne på Arenaskolen og Krogaard er klassificeret som  
”Røde” skoler, hvilket betyder vi kan se frem til at blive renoveret. 
 
Skærpet risiko profil, kort betyder det at vi må generere det samme 
størrelse overskud , som underskud. 
 
 
(Se bilag) 

Orientering og drøftelse 
 
 

Anti-mobbestrategi 
 
Martin gav en status på anti-mobbestrategien. 
 
 



Skolens udviklingsgruppe har arbejdet med strategien, derefter er 
strategien gennemgået på personalemøde. 
 
I år vil vi gøre os erfaringer med at arbejde systematisk med den 
nationale trivselsmåling i alle klasser. 
 
Gameboosters og venskabsklasser er igen ved at genopstarte. 
 
SB afventer tilbagemelding med input til strategien og 
implementering (se bilag) 
Rent praktisk beder Michael øvrige medlemmer sende bemærkning 
til ham, Antimobbeplanen drøftes og godkendes på kommende SB 
møde. 
 

Orientering og drøftelse 
 

Skærmpolitik  
 
Opfølgning på seneste møde i SB.  
 
Hvad kunne en god proces være for at udarbejde en skærmpolitik?  
Drøftelse omkring hvad er skærmpolitik – er det telefoner, Ipad/PC 
skærme i klassen? 
 
På Arena har vi regler omkring aflevering og brug af telefon i 
skoletiden. 
SFO’ens brug af PlayStation? 
Erfaringer fra andre skoler med skærmpolitik? 
 
Skærmpolitik drøftes igen, undersøgende på hverdagen. 
 

Orientering og drøftelse 
 

ArenaNyt  
 
Hvordan er det gået med første udgave? Stor tilfredshed hos 
forældre. Eleverne vil meget gerne levere information. 
SB aftaler proces for at lave efterårsudgaven 2021 
 
Ros fra SB, det lyder som om der er masser at fortælle om i Arenanyt 
Sudoku bør være med i næste nummer. 
Plan for næste udgivelse vil være ved efterårsferien. 
 

Orientering og drøftelse 
 

Plan for SB for skoleåret 2021  
 
Hvordan kan en plan for SB for skoleåret 2021 se ud?  

- Høringssvar  
- Valg til SB i foråret 2022 
- ArenaNyt 
- Godkende timefordeling 
- Nye politikker (hvilke?) – evt skærmpolitik 



- Kontakt til forældre 
- Økonomi og sygdomsstatistik på SB møder 

 
Se evt. bilag 
 

Orientering og drøftelse 
 

Økonomi  
 
Martin gennemgår status på budget og forbrug. 
 
Se evt. bilag 
 
Overvejelser omkring hvordan vi kan gøre økonomidelen mere 
vedkommende fremadrettet. 
 

Eventuelt  
Skolebestyrelsesvalg, Spørgsmål fra Center for Skoler, om 
muligheden for en valgperiode a to år i stedet for en firårig periode. 
Interesse for kursus for skolebestyrelser.  
Landsmøde for skolebestyrelser afholdes i år på hotel Nyborg d. 19.-
20. nov.  
Skolerådsmøde på tirsdag, Michael er forhindret. Hvem kan deltage? 
Michael sender dagsorden til øvrige medlemmer og afventer om et 
andet medlem kan deltage.  
Møderække for SB: 
30.9. 
18.11. 
13.1. 
3.3. 
28.4. 
9.6. 

 Tak til elevrådsrepræsentanter for i dag 

Orientering og drøftelse 
 

Personale og sygdomsstatistik 
 
Martin gennemgik status på personale og sygdomsstatistik. 
 
Se evt. bilag. 
 

 
 
 
 


